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PREDMET: Poziv za ude§oe na 5. sastanku Partnerske grupe

Patovani/a,

Ovim putem Vas pozivamo na sastanak Partnerske grupe za razvoj, koji de se oddati 28.01.2015. godine
u maloj sali Doma kulture u Bosanskoj Krupi sa pooetkom u 12.00 sati. Na sastanku de biti prezentiran
nacrt plana implementacije Strategije razvoja nate opoine za 2015.god. ukljudujudi i okvirni finansijski
plan za 2015.god sa projekcijom 2015-2017.god.
Cilj sastanka Partnerske grupe je udedoe njenih olanova u implementaciji Strategije razvoja naie
°pane sa uspostavom specifione odgovornosti i saradnje u procesu operacionalizacije I
sveukupne implementacije lokalne Strategije izmedu Razvojnog tima I Partnerske grupe.

Kao to ste upoznati, Opdina Bosanska Krupa, uz podrtku Razvojnog programa Ujedinjenih naroda
(UNDP) i Svicarske agencije za razvoj i saradnju, a u okviru Projekta integriranog lokanog razvoja (ILDP),
podetkom 2011.god.je usvojila Strategiju razvoja nate °iodine za period 2011-2020.god. Proces izrade
Strategije razvoja je vodio Opdinski razvojni tim (ORT), a Partnerska grupa (PG) predstavljala kljudno
konsultativno tijelo koje je omoguoilo iroko udetde socio-ekonomskih partnera opaine u ovom procesu.

Krajem 2012.god.zajedno sa UNDP je kroz projektni ciklus ILDP II pokrenut proces revizije provedbe
nate Strategije razvoja u demu je do sada sve aktivnosti provodio Opoinski razvojni tim, a za nastavak
aktivnosti na procesu operacionalizacije i sveukupne implementacije strategije se ukljuduje Partnerska
grupa dije je udetde i plan aktivnosti definirano u prethodno usvojenoj metodologiji izrade i usvajanja
same strategije.

Molimo Vas da svojim aktivnim udetoem na sastanku doprinesete kvalitetnoj implementaciji razvojnih
projekata sadr2anih u Strategiji razvoja nate °One i svojim daljim aktivnostima preuzmete vat dio
zadataka na dugorodnom poboljtanju sveukupnog 2ivota u natoj

Cijenili bismo ukoliko biste potvrdili vate udetde na sastanku na kontakt telefon 061 835 958; na e-mail:
asimam@opcinabosanskakrupa.ba.

U prilogu Vam dostavljamo dnevni red za planirani sastanak, a materijale za sastanak imate na web
stranici Opaine Bosanska Krupa baner „Dokumenti" podkategorija „Dokumenti za javni uvid"

,
Unaprijed se zahvaljujemo na Vatem doprinosu u .0V-CO liroc	 am anga2manu na oblikovanju
bududnosti nate zajednice.

S pottovanjem,

O LNIK
I.ecc.
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PARTICIPATORNA IMPLEMENTACUA NAgE LOKALNE RAZVOINE STRATEGUE:

SASTANAK PARTNERSKE GRUPE ZA RAZVOI

Optina Bosanska Krupa, Dom kulture

28.01.2015.god. u 12.00 sati

DNEVNI RED

Satnica Tema

12,00 — 12,15 Okupljanje Lgesnika

Moderator: Borislav Karanovie

12,15 — 12,25

Participatorna implementacija naie lokalne Strategije:
- Ciljevi sastanka;
- litegde Partnerske grupe u implementaciji Strategije razvoja, dugorotne odgovornosti i

korist od razvojnog partnerstva;

- Generalni pregled kljuZnih prioriteta u zajednici za 2015.godinu, definisanih u Strategiji
razvoja i nacrtu Plana implementacije za 2015.god.
- Osvrt na utetee Partnerske grupe u implementaciji lokalne Strategije razvoja

•	 Natelnik opine, Predsjedavajuei Vijeea

12,25 — 13,00

NO lokalni razvojni prioriteti u 2015.godini:
-	 Specifibe	 odgovornosti	 i	 saradnja	 u	 procesu	 operacionalizacije 	 i	 sveukupne
implementacije lokalne Strategije izmedu Razvojnog tima i Partnerske grupe;

- Prezentiranje nacrta Plana implementacije za 2015. godinu ukljaujudi i finansijski plan,
sa posebnim osvrtom na specifithe projekte koje implementiraju socio-ekonomski
akteri, te postizanje koncenzusa o predloienom Planu.

•	 Koordinator Razvojnog tima

•	 Strukturirana diskusiia po arupama, komentari i sugestije Partnerske grupe

13,00 — 13,30

Zajednitla implementacija na§e Strategije razvoja:
- Predstojedi zadaci I vidovi medusobne komunikacije;

- Postojedi sastav Partnerske grupe i mogu6a potreba za njegovim progirenjem.

•	 Koordinator razvojnog tima, Naeelnik opeine

•	 Diskusija, komentari i sugestije Partnerske grupe
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Tema: Participatorna implennentacija lokalne strategije razvoja

Datum: 28.01.2015.god.

Lokacija: Bosanska Krupa, Dom kulture
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ZAPISNIK

sa 5. sastanka Partnerske grupe za implementaciju Strategije razvoja opoine
Bosanska Krupa, odrianog dana 28.01.2015.god.0 Domu kulture u Bosanskoj Krupi

Sastanak se odri'ao dana 28.01.2015.god.0 Maloj sail Doma kulture Bos.Krupa,sa
podetkom u 12.00 sati.

Tema sastanka: Razmatranje Plana implementacije lokalne strategije razvoja za
2015.god sa bucaetiranjem i projekcija za period 2015-2017

Sastanku prisustvovali:

Predstavnici °pane Bos.Krupa, Opoinski nadelnik Armin Halitovio, sekretar OV-a,
koordinator ORT-a Asima MuSiC i alanovi ORT-a Asima Skenderovid, Sadika Halitovid,
Esma Hergio, Mumin Velad2io, Fehima MujiO, gefik Velad2io, Nijaz Tatarevid, Kaim
gertovid potparol predstavnici raio Bos.Krupe

Cianovi Partnerske grupe: predstavnici MZ-a, predstavnici privatnog sektora, predstavnici
javnih ustanova, preduzeda, osnovnih i srednje koia, djedjeg vrtioa Bos.Krupa,
predstavnici nevladinog sektora i udridenja gradana.

Predstavnici UNDP-a nisu prisustvovali sastanku zbog ranije dogovorenih obaveza.

Sastanku je prisustvovalo 36 od pozvanih 78 elanova Partnerske grupe.

G-da Asima Mutia, kordinatorica ORT-a je otvorila i vodila sastanak. Uz otvaranje
sastanka, pozdravila je prisutne i zahvalila se na njihovom odzivu na sastanak. Zatim je
prisutne upoznala sa dnevni redom i zamolila Opoinskog nadelnika da se obrati
prisutnima.
0.nadelnik se nakon pozdrava zahvalio prisutnim dlanovima Partnerske grupe na
prisustvu. Tokom svog izlaganja nadelnik je rekao da se ovom prilikom razgovara o
periodu implementacije strategije 2015-2017. all de dati kratak osvrt implementacije u
2014.godini. U toku 2014. imali smo planirano 28 projekata, medutim tokom godine su
implementirana 43 projekta, odnosno 15 projekata vie i to po 5 iz svakog sektora. Za
implementaciju ovih projekata je potroSeno 265.000 KM, a to predstavalja 12%
bud2etskih sredstava, dok je iznos oa 1.995.000 KM iz eksternih izvora ili 88% sredstava
utoSenih na projekte. U 2015.god. je planirano 38 projekata za 10 vise nego u 2014.god.
medutim smatram da oe ih i ove godine biti vise jer javni pozivi podinju nakon usvajanja
bucl2eta na svim nivoima, tako da se odekuje i vise projekata. Naglasio je da se
implementiraju kapitalni projekti kao to je npr. sanacija deponije Krivodol u iznosu od
1.900.000 KM.Takode su u bud2etu planirana sredstva za potporu po javnim pozivima
koje raspisuju institucije iz BiH u iznosu od 50.000 KM i 100.000 KM kao
rezidentni.Spremni smo za predstojede javne pozive, a nakon ove danas rasprave
nadamo se da ako bude trebalo neke stvari i ispravimo.

Nakon obradanja nadelnika, Asima M. koordinator ORT-a je u uvodnom izlaganju
podsjetila ukratko o zadacima i ulozi Partnerske grupe u implementaciji strategije
razvoja., te da nakon obavljenih priprema i danaSnje rasprave slijedi razmatranje Plana
implementacije na Opainskom vijeou. Nadalje je naglasila da se nalazimo na polovini
vremenskog okvira implementacije te da ne mo2emo biti zadovoljni do sada postignutim,
a na osnovu do sada prikupljenih podataka i izvjeStaja o pojedinadnim projektima.
Naglasila je da prisutni kao ekskluzivni predstavnici svih aktera u lokalnoj zajednici,
preduzeda, javnih, obrazovnih kulturnih institucija, NVO, udru2enja gradana, predstavnici
MZ-a treba da daju svoj maksimalni doprinos u realizaciji strategije.



Opoinske slu2be trebaju da sumiraju podatke o projektima iz strategije ãi ste vi
implementatori u proteklom periodu implementacije, all nedostatak vate informacije o
tome ne daje potpune podatke o utrotenim sredstvima i svim drugim dostignutim
rezultastima, pa se tome mora dati prednost kada je u pitanju saradnja partnera na
lokalnom nivou i podatke blagovremeno dostavljati nadle2nim opOinskim slu2bama.
Tokom 2015.godine se priprema revizija strategije a bez ovakvih podataka nede se mod
valjano odraditi. Naglasila je da se uvijek mo2e bolje i vie bez obzira to je period
ekonomske krize pratio od podetka provedbu ove strategije, ml ne mo2emo zanemariti
einjenicu da nismo dovoljno iskoristili nate potencijale, pogotovo nate ljudske resurse.
BoIji anga2man svih nas ovdje i svih subjekata lokalne zajednice sugurno bi dao puno
bolje rezultate od ovih koje imamo. Napominjem da je dotlo do izmjene pravilnika o
sistematizaciji u lokalnoj upravi, formirana Slu2ba za razvoj dija je uloga da prati razvoj
lokalne zajednice, a vi kao partneri lokalne uprave trebate komunicirati direktno sa ovom
slu2bom kada se radi o svim pitanjima provedbe strategije razvoja, projektnih ideja,
pripreme projekata i njihovoj implementaciji . Ima i sada dlanova Partnerske grupe koji
takvu praksu koriste, all je to nedovoljno za obimnost aktivnosti koje se trebaju provesti.

Koordinatorica je podsjetila prisutne da do sada nisu dovrtene aktivnost planirane za
instaliranje softvera koji bi se koristio za direktnu komunikaciju Partnerske grupe sa
lokalnom upravom i tako ubrzao protok informacija izmedu aktera koji implementiraju
strategiju razvoja.
Potom je koordinatorica pretla na predstavljanje pojedinadno projekata Plana
implementacije za 2015.godinu uz naglatavanje da je u primjeni novoformirana baza
podataka APIS koju su osmislili partneri iz ILDP projekta a kojua je prihvadena od svih
lokalnih zajednica koje provode stratetko planiranje po miPRO metodologiji. Ova baza
sadr2i sve detalje o svakom projektu pojedinaeno i koristide se kao polazitte za sve
izvjettaje, analize, planiranje i at. I ovaj materijal koji ste mogli pronadi na web stranici
°One je zaista obiman, a za ovaj sastanak je radena skradena verzija iz tehniakih
razloga. U svom izlaganju je komentarisala bitne odrednice projekata sa naglaskom na
planirani nadin finansiranja, vremenski okvir i specifienosti vezane za pojedine projekte.,
te da je za provedbu planiranih projekata potrebno obezbjediti u 2015.god. 1.166.620 KM
iz bud2eta za implementaciju. U ovom planu implementacije je izostavljen projekat
izgradnje stambenog objekta za Rome koji je zapodet u 2014. god a za koji je
pripremljena projektna dokumentacija . radi se o izgradnji kolektivnog stambenog objekta
sa test stambenih jedinica, pa isti treba uvrstiti na listu, bila je primjedba opoinskog
nadelnika, sa napomenom da su odobrena odreclena sredastva i za izgradnju i sanaciju
nekoliko zasebnih stambenih jedinica za Rome.

Posebno je naglateno da ne znadi da ovaj plan ne de biti dopunjen ako se ukae
potreba nakon objavljenih javnih poziva i postoji moguanost dobivanja sredstava iz
eksternih izvora finansiranja, kao i da ako takav projekat ima svoju opravdanost. Za takve
projekte, kako je naglasio i nadelnik postoji moguonost potpore iz bud2eta.

Koordinatorica Mutio je posebno naglasila da je sektor zattite okolita najobimniji
kada je broj projekata u pitanju i kada se radi finansijskim sredstvima za njihovu
realizaciju. Kako su sredstva iz EU kroz odredene projekte apsorbovana i dalje se trebaju
implementirati, obaveze i lokalne uprave i svih partnera koji udestvuju u implementaciji su
velike i zahtjevne na to treba posebno obratiti pa2nju u provedbi aktivnosti.

Nakon izlaganja koordinatorica je otvorila diskusiju po izIo2enom materijalu, a kako
se niko od prisutnih nije javljao za diskusiju niti imao pitanja, predlobla je da se u dalje
toku rada Partnerske grupe, prisutne podijele u tri radne grupe po sektorima kako bi
analizirali plan implementacije i o tome sadinili zakljudke, koji de predstavljati eventualne
izmjene i dopune predlo2enog plana implementacije kako je to praksa u radu PG-e.

Ekonomski sektor:
U radu ove grupe su udestvovali: Sead Mujagid, Mumin Dizdarevid, Fatima Gerzid,

Razija Skenderovid, tefik Velad2id, Mumin Velad2io, Asmir Oratdanin, Dragan Londina,
Asima Skenderovid, a moderator je bila Sadika Halitovid koja je upoznala dlanove grupe



sa nadinom rada i akcentirala projekte iz ekonomskog sektora tra2edi od uaesnika
mi§ljenja, sugestije i eventualne prijedloge novih projekata. U diskusiji su udestvovali svi
elanovi grupe kao slijedi:

- Mumin Dizdarevia: „Podr§ka za poljoprivredu je veoma mala"

- Sead Mujagie: Kada se ula2e novac treba gledati da se povrati kroz zapotljavanje,
pogotovo na nat'oj opOini, da potenciramo razvoj poljoprivrede jer je to na§ resurs. Treba
razmi§ljati kako oploditi novac. Projekat kampanje za promjenu strukovna zanimanja nije
adekvatan na§im uslovima jer bi kod nas trebalo raditi na kompletnoj promjeni sistema
§kolovanja.
- efik Velad2io: „U poljoprivredi postoji moguenost apliciranja na pozive
prekogranione saradnje, a nama je potrebna detaljna analiza viekova proizvoda koji bi se
mogli ponuditi tr2i§tu, pa na osnovu toga razmi§ljati o formiranju otkupno-distributivnog
centra. Jako je bitna mre2a u poljoprivredi. Sajmovi koji se odr2avaju na ovakav nadin ne
prolaze. Potrebno je saddaje sajmova obogatiti, kako bi zainteresiralii veal broj izlagada i
posjetilaca. Osnivanje privrednog vijeoa na nivou °Wine je prava stvar, kao i projekat
BINOVA. Saradnja sa privrednim vijeaem bi trebao biti zaseban projekat. Centar za
poduzetni§tvo je izuzetan projekat koji oe pokrivati zanatstvo (obrte), a kroz njega oe se
omoguoiti edukacija iz poduzetni§tva za 30 obrtnika i 10 predstavnika NVO-a."
- Gerzio Fatima: „Njemaeko tr2i§te je po mojim informacijama interesantno za plasman
bosiljka, pa treba potiucati ljude za proizvodnju ljekovitog bilja, jer je to nadin da budu
angabrani kod svojih kuda na svojim imanjima. Raditi i dalje na edukaciji poljoprivrednika.
Ideja o otkupnom centru je dobra i treba je poddati. Prijedlog projekta moj bi bio
pokrivena pijaca. Sa vi§eg nivoa sam trabla subvenciju za certifikaciju organskih
proizvoda all nisam dobila podr§ku, iako certifikacija znadi ude§oe na sajmovima izvan
opaine.S1a2em se da treba obogatiti saddaje sajmova, ukljuaiti djecu iz vrtioa, djecu sa
posebnim potrebama i osmisliti naoine da ne§to zarade na ovim sajmovima."

Moderatorica je potom pojasnila da su sredstva za poticaj u poljoprivredi posebno
planirana a kroz ovaj projekat se daju sredstva kao podr§ka za poljoprivrednike koji
apliciraju na javni poziv.

Rad ostalih radnih grupa za dru§tveni sektor i grupe za§tita okoli§a je izra2en kroz njihove
pisane zakljueke.

Nakon zavrtetka rada po radnim grupama koordinatorica Maio je pozvala predstavnike
radnih grupa da izIo2e svoje stavove i zakljuake.
Prva je svoje zakljuake prezentirala radna grupa za ekonomski razvoj a to su:

1. Treba ulagati u projekte koji doprinose veoem zapajavanju i to u poljoprivredu i
turizam
- Pripremiti projekat za izgradnju skladi§nih kapaciteta za poljoprivredne proizvode i
- Projekat za pokrivenu zelenu pijacu

2. lzraditi novi projekat „Put meda 8ujnovac"kako bi se u izleti§tu 8ujnovac organizirala
promocija paelarstva

Dru§tveni sektor: U radu ove grupe su udestvoyali Almira 8ertovia, Arijana Muzaferovia,
Daira Zjakid, Hikmet Todorovac, Silvana Milojevid Saracian i Osmanagia Husein, a
moderator je bila Asima Maid, a grupa je predlo2ila slijedeoe zakljuoke:

1. U projekat „Bosanska Krupa —grad malih sajmova" uvrstiti vrtieki i novogodi§nji sajam
i za ova dva sajma planirati sredstva u bud2etu. Ovi sajmovi su yea postali tradicija u
Bos.Krupi, a njihovo organizovanje anga2uje najmlade u aktivnostima.



2. U okviru projekta „Stazama djetinjstva" obezbjediti prevoz udenika iz svih t kola sa
podrudja opeine kako bi mogli prisustvovati knji2evnim susretima.

3. Kroz projekat 2.2.1 „Poboljtanje uslova kolskih, zdravstvenih kulturnih i sportskih
objekata" pove6ati udio u finansiranju ()iodine za potrebe zamjene dotrajale stolarije u
kolama, prvenstveno Prvoj i Drugoj osnovnoj koli u Bos.Krupi. Sredstva se trebaju

poveaati i iz razloga tto se kod javnih poziva tra2i udetoe u projektima za kole sa
50%.

4. Direktorica vrtida je trabla da se rjetava pristupna saobra6ajnica do vrtioa i iznijela da
je pokrenuta inicijativa roditelja za projekat kojim de taj problem biti rjeten u to
kraoem vremenu.

5. Direktorica JU Centar za kulturu Zumreta PoriO je kandidirala problem sa odvodnjom
oborinskih i povrtinskih voda sa i oko objekta Doma kulture u Bos.Krupi.

Za§tita okollta:
U ovoj radnoj grupi radili su Nijaz Tatarevie, Samir Halilovi6,Samir Sedi6, Fehima Rea,
Tank Halkie, Sabio Asima, Sulji6 tefika, Hasanagio Jasminka, Rami6 Nermin, moderator
je bila Esma HergiO, a doneseni su slijeded zakljudci.

1. Rjetavanje problema pasa lutalica
2. Zattita rijeke Krutnice i njeno iskorittavanje na ekonomski oddly nadin i maksimalni

nadzor
3. Uraditi akcioni plan razvoja turizma na osnovu stratetkih dokumenata
4. Brendiranje proizvoda sa podrudja °pane (poljoprivrednih, unske lade i sl.)
5. Pokrenuti incijativu za izgradnju gradske tdnice putem javno-privatnog partnerstva
6. Razrijetiiti pitanje objekta ribogojilitta na rijeci Krutnici (status i dalje korittenje)
7. Formiranje zemljoradniOke zadruge

Generalni zakljudak da postoje pojedinadne inicijative, ideje za projekte iz svih sektora ali
ne postoji sinergija izmeclu aktera koji bi trebali raditi na projektima

Nakon elaboriranja zakljudaka otvorena je diskusija o njima.

Almira ertovie: U projekat Asfaltiranje lokalne putne mre2e koji pripada ekonomskom
sektoru uvrstiti asfaltiranje i uredenje pristupnog puta do vrti6a, jer je putt u jako lotem
stanju.

Asima M. lnicijativu mo2ete proslijediti opoinskoj slu2bi nadle2noj za komunalne poslove da
se odrede o torn problemu kako bi se mogle isplanirati aktivnosti.

Daira Zjakio: Treba vratiti saddaje ujnovcu kako bi gradani koristili ovo izletitte, a ne da je
to okupljalitte samo za pojedine grupe.

8efik Velad2i6:Drago mi je da sam ovdje i ovi ljudi t to su ovdje su pokazali da im je stab o do
ovog grada. Fall nam sistem, nema oddavanja na projektima koji se zavrte, sistem za
Projekat malih sajmova sada treba da ima 25 t tandova, znadi u opOini se mora stvoriti
sistem za oddavanje svih projekata koji se zavrte, neka bude generalni zakljudak.
Manifestacija „Stazama djetinjstva" jeste brend i njoj je mjesto ovdje. U krupi ima svega

samo nema ljudi treba nam posjetilaca, ladara, knji2evnika, posjetilaca starog grada.

Tank Halkia: Ja sam ukljuden u organizaciju „Unskih ladara" i mogu real da je 2014.godine
bibo vite posjetilaca izvana.

Nijaz Tatarevio: Svi se trebamo medusobno pomagati i saradivati da dobijemo netto.
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arzava u kojima hve, a koji bi mogli pomodi u privladenju ulaganja u privredu

8efik Veladhd: Dijaspori treba pokazati po§tovanje, prida o turizmu se svodi saamo na priou,
nema kapaciteta. Nema promotivnog materijala, opoina bi trebala finansirati izradu
promotivnog materijala, pa u tom smislu treba u implementaciju strategije vratiti projekat
izrade promotivnog materijala.

Samir Halilovid: Za ovaj projekat se mogu iskoristiti mall grantovi ad 5.000-15.000 KM, a koji
se pojavljuju u javnim pozivima

D2avada 8atncl: Onaj ko prati kulturu zna da je stogodi§njica roclena Oopida, to je ne§to
specifidno za na§ grad te stoga predla2em da se ovo znadajnije obiljeb, i da bi se to
predloblo opoinskom vijedu i da se pozove 8imo Rid da to prezentira. Imam° galeriju sa
ostav§tinom Bo§ka Karanovida, koja nije dovoljno promovirana i prezentirana. Ove godine je
45 kolonije „Kru§nica". Isto tako imamo spomenik 2rtvama fa§izma —mozaik uz Dom kulture
koji mio2e da se uredi i zajedno sa projektom saobradajnice do vrtida i sportskim terenom za
bodanje i da se tako pove2u kultura, sport i ureclenje infrastrukture za vrtid.

Asim Demirovid: Mi smo na sastanku ORT-araspravljali o tome da se organizuje
manifestacija dani velikana Bos.Krupe.Da Ii se sa na§om istorijom upoznaju na§a djeca kroz
sistem obrazovanja, sve se prepu§ta zaboravu pa i oni koji su poginuli u poslednjem ratu.

Daira Zjakid: Nemojte misliti da se o tome ne prida u kolama, all mi imamo i zakonom
propisan plan i program kojeg smo se clidni pridr2avati, pa nam tako zakoni diktiraju imena
§kola, ulica, tekstove u uditenicima

Esma Hergio kao voda sektora za§titeokoli§a je obrazlobla prijedloge grupe za okoli§:
Sektor za§tite okoli§a u na§oj strategiji je najvi§e zastupljen i najjadi je po finansijskim
sredstvima.
-Projekat za zbrinjavanje pasa lutalica bi tebao da ima svoje mjesto u ovom planu, a za
planiranje aktivnosti mo2emo iskoristiti iskustva opOine Bihad, a ja preuzimam obavezu da
kontaktiram po torn pitanju opoinu Bihao.
-Za§tita rijeke Kru§nice , generalno zatita u skladu sa va2edim zakonima, all da seto sve
ekonomski iskoristi.



-Plan razvoja turizma : PM smo ga radili poslije rata, Alija Pozderac struenjak iz te oblasti
dolazi za dva dana kod nas zbog ada, projekta „Zeleni otoci"da vidimo kako da se oddava
projekat
-Brendiranje proizvoda — na§ proizvod treba da ima etiketu da je prepoznatljiv
-Gradska tdnica-Sada§nje stanje je lo§e, nema nijedna lokacija za ovu namjenu u pravom
smislu, pa predla2em da se po sistemu javno privatnog partnerstva ovaj problem rijai
-Ribogojili§te — Objekat na Kru§nici treba staviti pod odredenu upravu, odrediti da Ii de ostati
ribogojilitle u pravom smislu Hi de objekat sa infrastrukturom biti iskori§ten na neki drugi
nadin sa prenamjenom
-Formiranje poljoprivredne zadruge- struonjaci iz poljoprivrede da daju prijedlog jer je
nedavno formirano udru2enje poljoprivrednih proizvodada voda i povroa, au i do sada nije
formirana zadruga
- GeneraIno nedostaje saradnja izmedu lokalne uprave i privrednika, evo i danas je ovdje
dosta privrednika, all se sve ideje i prijedlozi zavr§e samo na inicijativama.

-Asima M. Bez akcije iznutra unutar svih vas ovdje i dalje nede biti znadajnijih pomaka.
Morate znati da organ uprave ima i svoju primarnu zadadu koja mu pripada u skadu sa
zakonom, a izrada projekata nije obaveza organa uprave. Projekte osmi§ljavate svi akteri
unutar partnerske grupe i izvan nje, stoga vas pozivam da unutar svoga Laeg kruga
prijatelja, neovisno kojim se poslom bave trebate podsticati razradu ideja koje de se pretoditi
u projekte a koje de nadle2ne opoinske sluk"be mo2da doraditi ako treba, kandidirati na jvane
pozive i tako dovesti dorealizacije naopde zadovoljstvo.

Husein Osmanagio: svi nastupamo parcijalno, a glave nam trebaju skupa biti

Asima M. Stvari i procese treba poslobti na pravi nadin

Samir Halilovio: Nema ovdje privrednika, znadi nema interesa, ono to smo svi predlobli u
ekolakoj radnoj grupi to su zone ekolake, poljoprivredne, kao to postoje i poslovne.
Nadinimo pravila, nijedna na§a zona nije vidljiva markirana, npr.za §tita izvori§ta. U svemu
treba postaviti interes na prvo mjesto-gradani, opoina, privrednici.

Asim Demirovid: Zanimanja za koja se §koluju na§e djeca nisu prilagodena potrebama
tdi§ta i pitam ko je zadu2en da o ovome raspravlja i da donosi odluke o promjenama.

Daira Zjakid: potrebna je inicijativa i odobrenje nadle2nog kantonalnog ministarstva.

Todorovac Hikmet: Nama u 8TC ved ide detvrta godina za kadrove po standardima EU za
drvopreradivade. (CNC programeri). U torn smislu smo suradivali sa opOinom i lokalnim
privrednicima, a iste aktivnosti smo vodili za ma§inske tehnidare (operatere za CNC ma§ine)
po tra2enju na§eg lokalnog tdi§ta.Pri tome nema znadajnije pomodi resornog ministarstva u
nabavci opreme, edukacije profesora i sl. ).Do sada smo sve radili povlastitoj inicijativi i uz
pomod lokalne zajednice.Kod nas je najvedi interes roditelja i udenika za metalsku struku i
zavarivade koji imaju poslove na tdi§tu izvan na§e ddave.

Esma Hergid: Opoina Te§anj je sa Slovencima obezbjedila opremu za pokretanje nastavnog
procesa za odredena zanimanja i tu praksu treba koristiti.

Todorovac. upoznati smo sa njhovom praksom i kontaktirali smo all su nas drugi prevazi§li i
realizovali odredene izmjene u nastavi u opoinama Cazin i Barn

Zumreta Pori& 2elim da pohvalim zakljudke za gradsku tdnicu, a imam informaciju da jedan
vlasnik poslov nog prostora Alidevid Samir tab partnere i da je spreman usrtupiti svoj
poslovni prostor za rad gradske tdnice



Nijaz Tatrevie: Predla2em da se problem napu§tenih javnih objekata razmotri i da se donese
odgovarajuea odluka za njihovo odr2avanje kao to je pravoslavno groblje preko puta
bolnice i da se to uvrsti u plan implementacije za 2015.godinu.

Partnerska grupa je zavrtila sa radom u 14.50 sati.

Zapisnik vodila
Asima Skenderovio

OPel ZAKLJUoCI:

1. Postoje pojedinaone inicijative, ideje za projekte iz svih sektora, all ne postoji sinergija
izmedu aktera koji bi trebali raditi na projektima.

2. Treba definirati sistem upravljanja zonama koje su ureclene kroz odredene projekte
(npr. Sujnovac, Male ade, vrelo Kranice itd).

3. Prijedloge projektnih ideja iznesenih na sastanku Partnerske grupe, predlag gi trebaju
razraditi sa prikazom okvirne finansijske konstrukcije i dostaviti lokalnoj upravi-opeini
Bosanska Krupa ili Opainskom razvojnom timu (ORT-u) kako bi se mogli uvrstiti u
Plan implementacije strategije u narednom periodu.

4. °paha Bosanska Krupa treba uspostaviti redovne kontakte sa gradanima na§e
°pane koji 2ive i rade u inostranstvu, kako bi se iskoristile njihove moguanosti za
promociju °pane i privladanje investitora za ulaganje u Bos.Krupu.

5. Opoina nije dovoljno promovirana. U narednom periodu treba izraditi novi promo
materijal i redovno a2urirati baner na zvanionoj web stranici opeine.

6. Zakljueke sa danakijeg sastanka objaviti na web stranici °pane i dati moguonost
gradanima i alanovima Partnerske grupe koji nisu prisustvovali sastanku da daju
svoja mi§ljenja prijedloge, komentare i sugestije na predlo2eni Plan implementacije
Strategije razvoja za 2015.god.
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